
Zápis 4/14 
 

ze schůze výboru ČFS 
konané dne 14. 10. 2014 na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové od 10:00 do 13:00 

 

Přítomni: Jahodář, Solich, Grodza, Kotlář, Doležal, Malý, Rabišková, Spilková, Vlček 

Omluveni: Hojný, Rotterová, Holub 

 

Hosté:  Dr. Jana Karlíčková 

 

1.  Úvodní slovo předsedy ČFS L. Jahodáře. 

Profesor Jahodář přivítal členy výboru a hosta. 

 

2.  Volby do výboru ČFS: 

 - výbor obdržel návrhy sekcí a schválil kandidátní listinu pro volby do výboru ČFS 

 - sekce, které nevyvíjejí činnost, kandidátku nenavrhly – jde osekci biologických 

přípravků, farmaceutických asistentů, sekci sociální farmacie. Dále nebyla navržena 

kandidátka do sekce farmaceutické kontroly a bioanalytiky. 

- výbor schvaluje doc. Spilkovou jako předsedkyni volební komise, dalšími členy komise 

jsou Dr. Nádvorníkovou a Mgr. Kateřina Ládová 

- výbor odsouhlasil změnu závazných termínů pro dodržení zdárného průběhu voleb: do 

22. 10. 2014 odeslání volebních lístků s návratkou do 10. 11. 2014 (zajistí Kotlář), do 12. 

11. 2014 zasedání volební komise a sečtení volebních lístků, do 15. 11. 2014 zveřejnění 

výsledků na webových stránkách, do 15. 12. 2014 ustanovení nového výboru a volba 

předsedy nového výboru 

 

3.  Organizační záležitosti za poslední období 

- přihlášky/odhlášky/změny jména a adres za uplynulé období byly předány Mgr. 

Kotlářovi 

- bylo vydáno osvědčení – příprava cytostatik - pro nemocniční lékárnu v Náchodě 

 

4. Informace pro sekce ČFS 

- předseda ČFS prof. Jahodář dopisem osloví proděkana VFU FaF v Brně prof. Csölleie se 

žádostí o pokračování spolupráce mezi ČFS a vedením FaF v Brně a o podporu doc. 

K. Dvořáčkové v souvislosti s jejím uvedením do funkce jako hlavní redaktorky 

časopisu Česk. Slov. Farm. 

- 25. září 2014 se konalo na FaF v HK slavnostní zahájení Univerzitního vzdělávacího 

centra klinické farmacie pro specializační a kontinuální vzdělávání 

- sekce KF, sekce nemocničních lékárníků zpracují v příslušném termínu společný návrh 

vzdělávacího programu (spolu s fakultami a ČLK) – formou e-mailové komunikace – 

úkol trvá 

- výbor souhlasí s připomínkami ČLnK ke schválené novele vyhlášky„Seznam 

zdravotních výkonů“ - od nového roku by zdravotní pojišťovny měly lékárnám 

vyplácet peníze za výdej léků na předpis a další služby, podobně jako je vyplácí 

lékařům – problémem je nejasná definice "výkonu" i staré smlouvy s pojišťovnami. 

- výbor doporučuje využít administrativních a dalších možných služeb firmy Guarant 

International spol. s r.o. – požádat o pilotní projekt v trvání 1 roku (pro rok 2015), 

nicméně vzhledem ke končícímu mandátu deleguje tento úkol na nové vedení ČFS 



- prof. RNDr. Jiří Vlček, CSc. získal v září 2014 na sjezdu SFS čestné členství ve 

Slovenské farmaceutické společnosti za dlouhodobou vynikající pedagogickou, 

vědecko-výzkumnou a organizační práci v oblasti klinické farmacie. 

- 28. ledna 2015 se bude v Praze konat volební sjezd ČLS JEP, výbor jako delegáty 

sjezdu pověřil Doležala a Grodzu, prof. Vlčka navrhl za kandidáta do předsednictva ČLS 

(navržení delegáti a kandidát zašlou vyplněné formuláředo 31. 10. 2014) 

- informace o celoevropské iniciativě Transparentní spolupráce Asociace inovativního 

farmaceutického průmyslu – nová pravidla pro sponzoring 

 

5. Časopis Česká a Slovenská Farmacie: 

- výbor navrhuje kooptovat do výboru ČFS vedoucí redaktorku časopisu doc. 

Dvořáčkovou 

- prof. Jahodář informoval výbor o dopisu JUDr. Vacka adresovaný předsedovi ČFS, 

bohužel stále není vysvětleno a zdokladováno od ČLS zdůvodnění platby 40 000,- Kč 

ročně za vydávání časopisu u LD s.r.o., výbor nesouhlasí s vyjádřením ČLS, tuto 

situaci bude muset vyřešit nové vedení ČFS 

- Doležal požádá ing. Šmídovou Meditorial o uvolnění bezplatného přístupu 

k elektronické verzi časopisu,  

- č. 4 je již hotové, na dalších číslech se pracuje  

 

6. Zahraniční aktivity 

- výbor schvaluje účast pro 1-2osoby na 8th Masterclass in OncologyPharmacy– 3. -

7.listopadu 2014 v Istanbulu (limit 30 tis Kč/osobu, reg. poplatek je 510 €/osobu) 

- schvaluje proplacení letenky prof. Rabiškové (konference Slovinsko), ze zdravotních 

důvodů nebyla účast realizována, ostatní náklady se podařilo stornovat bez sankcí. 

- Sekce nemocničních lékárníků informovala o velmi úspěšném konání semináře EAHP 

v září 2014v Praze (cca 100 účastníků), 

 

7. konference v ČR 
- 14.-16. 11. 2014 se bude konat 18. kongres nemocničních lékárníků v Hradci Králové 

- 21.-22. 11. 2014 se bude konat XVI. Sympozium klinické farmacie René Macha 

 

8. Další aktivity: 

 - Na imatrikulaci FaF HK 31. 10. 2014 bude za výbor delegován prof. Doležal 

 - SVK 2015: Výbor doporučuje v dalším roce ocenit i studenty brněnské fakulty (bude 

pověřena doc. Dvořáčková) 

 - výbor děkuje organizátorům velmi úspěšných jubilejních 30. Lékárnických dní 

v Jeseníku (více než 200 účastníků) Grodzovi, Kotlářovi, A.Grodzové, I.Sokolové, 

R.Oswaldovi i D.Tomasovi. 

  

9. Příští schůze výboru ČFS se uskuteční 11. 12. 2014 v 16:00 v Hradci Králové v lékárně 

FN HK (zajistí Kotlář). Program bude věnován volbě předsedy, sekretáře, pokladníka a 

místopředsedů ČFS. 

 

Zapsal: M. Doležal 


